

## ANNEX A

No. 52. CONSTITUTION OF THE UNITED NATIONS EDUCATIONAL, SCIENTIFIC AND CULTURAL ORGANIZATION. SIGNED AT LONDON, ON 16 NOVEMBER 1945<sup>1</sup>

## CANCELLATION OF WITHDRAWAL

By a letter dated 30 July 1966, addressed to the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, the Government of Indonesia cancelled its notice of withdrawal from the above-mentioned Constitution given on 12 February 1965, and has confirmed its acceptance thereof.

## SIGNATURE and ACCEPTANCE

The Constitution was signed and the instrument of acceptance thereof deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on :

29 September 1967  
LESOTHO

*Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 8 December 1967.*

## ANNEXE A

N° 52. CONVENTION CRÉANT UNE ORGANISATION DES NATIONS UNIES POUR L'ÉDUCATION, LA SCIENCE ET LA CULTURE. SIGNÉE À LONDRES, LE 16 NOVEMBRE 1945<sup>1</sup>

## ANNULLATION DE RETRAIT

Par lettre adressée le 30 juillet 1966 au Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, le Gouvernement indonésien a annulé l'avis de retrait qu'il avait émis le 12 février 1965 en ce qui concerne la Constitution susmentionnée, et confirmé son acceptation de ladite Constitution.

## SIGNATURE et ACCEPTATION

La Constitution a été signée et l'instrument d'acceptation de ladite Constitution a été déposé auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :

29 septembre 1967  
LESOTHO

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 8 décembre 1967.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 4, p. 275 ; for subsequent actions relating to this Constitution, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 7, as well as annex A in volumes 561, 569, 575 and 596.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 4, p. 275 ; pour tous faits ultérieurs intéressant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 1 à 7, ainsi que l'annexe A des volumes 561, 569, 575 et 596.